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Dames en Heren,

Uw commissie heeft dit voorstel van resolutie be-
sproken tijdens haar vergadering van 1 februari 2023.

I. — INLEIDENDE UITEENZETTING

Mevrouw Vanessa Matz (Les Engagés), hoofdindien-
ster van het voorstel van resolutie, licht de krachtlijnen 
van de toelichting van het voorstel van resolutie toe 
(DOC 55 2926/001, blz. 3 tot 6).

II. — ALGEMENE BESPREKING

Mevrouw Yngvild Ingels (N-VA) verwijst naar de 
voorstellen van resolutie die werden ingediend door 
haar fractie (DOC 55 2740/001) en door de PS-fractie 
(DOC 55 2844/001), die allebei betrekking hebben op 
hetzelfde onderwerp. Zij stelt dat die voorstellen, net als 
het voorliggende voorstel, voortvloeien uit de gedach-
tewisselingen die hebben plaatsgevonden op 11 mei, 
17 mei en 15 juni 2022 (DOC 55 2822/001). Mevrouw 
Ingels voegt daaraan toe dat wanneer verschillende 
teksten zoals deze worden besproken, zij het nuttig 
vindt dat de indieners ervan overleg plegen om tot een 
versie te komen waarin iedereen zich kan vinden, zoals 
dat reeds in de commissie voor Energie, Leefmilieu en 
Klimaat is gebeurd. Zij stelt dan ook voor hieraan een 
thematische vergadering te wijden met alle leden van 
de commissie voor Binnenlandse Zaken.

De heer Nabil Boukili (PVDA-PTB) deelt mee dat hij 
het ter bespreking voorliggende voorstel van resolutie 
steunt. Hij verwijst naar de tijdens de gemeenschap-
pelijke vergadering van de commissie voor Justitie en 
de commissie voor Binnenlandse Zaken gehouden 
hoorzitting van 31 januari 2023 over de mesaanval op 
politieagenten van de politiezone Brussel Noord. Die 
hoorzitting heeft onder andere de gelegenheid geboden 
om de vertegenwoordigers van de politievakbonden over 
de arbeidsomstandigheden en de eisen van de sector 
te horen. Op het einde van hun uiteenzetting hebben de 
vakbondsvertegenwoordigers onmiddellijk de zaal verla-
ten om de totale vertrouwensbreuk ten aanzien van de 
politiek te onderstrepen. De heer Boukili is van oordeel 
dat de politieagenten veel redenen hebben om kwaad 
te zijn. Zo heeft de regering onder meer het sectoraal 
akkoord, dat voorzag in een herwaardering van de werk-
nemers, verbroken en bepaald dat er einde komt aan de 
loopbaaneinderegeling. De federale gerechtelijke politie 
(FGP) is echter niet meer in staat het hoofd te bieden 
aan de georganiseerde misdaad, met name wegens 

mesDames, messieurs,

Votre commission a examiné la présente proposition 
de résolution au cours de sa réunion du 1er février 2023.

I. — EXPOSÉ INTRODUCTIF

Mme Vanessa Matz (Les Engagés), auteure principale 
de la proposition de résolution, expose les grandes lignes 
des développements de la proposition de résolution 
(DOC 55 2926/001, p. 3 à 6).

II. — DISCUSSION GÉNÉRALE

Mme Yngvild Ingels (N-VA) évoque la proposition de 
résolution déposée par son groupe (DOC 55 2740/001) 
et celle déposée par le groupe PS (DOC 55 2844/001), 
qui concernent toutes deux le même sujet. Elle explique 
qu’elles résultent, au même titre que la proposition à 
l’examen, des échanges de vues des 11 mai, 17 mai 
et 15 juin 2022 (DOC 55 2822/001). Mme Ingels ajoute 
que lorsque plusieurs textes comme ceux-là sont à 
l’examen, elle trouve intéressant, comme cela s’est déjà 
fait en commission de l’Énergie, de l’Environnement et 
du Climat, que les auteurs se concertent pour convenir 
ensemble d’une version qui mette tout le monde d’accord. 
Elle propose dès lors d’y consacrer une réunion théma-
tique avec l’ensemble des membres de la commission 
de l’Intérieur.

M. Nabil Boukili (PVDA-PTB) précise qu’il soutient 
la proposition de résolution à l’examen. Il se réfère à 
l’audition du 31 janvier 2023, en réunion commune des 
commissions de la Justice et de l’Intérieur, au sujet de 
l’attaque au couteau perpétrée sur des policiers de la 
zone de police Bruxelles-Nord. Cette audition a entre 
autres permis d’entendre des représentants des syndicats 
de policiers concernant les conditions de travail et les 
revendications du secteur. Au terme de leur intervention, 
les représentants syndicaux ont immédiatement quitté 
la salle pour souligner la rupture de confiance totale 
qu’ils ressentent vis-à-vis du monde politique. M. Boukili 
estime que les policiers ont beaucoup de raisons d’être 
en colère. Entre autres, le gouvernement a rompu l’accord 
sectoriel qui prévoyait une revalorisation des travailleurs 
et a prévu de mettre fin au régime des fins de carrière. Or 
la police judiciaire fédérale (PJF) n’est plus à même de 
faire face à la criminalité organisée, notamment en raison 
du sous-investissement dans les services publics. Pour 
le membre, le gouvernement est conscient des besoins 
du terrain mais n’en tient pas compte. Il espère que la 
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het gebrek aan investeringen in de overheidsdiensten. 
Het lid is van oordeel dat de regering zich bewust is van 
de noden in het veld, maar er geen rekening mee houdt. 
Hij hoopt dat dit voorstel van resolutie steun zal krijgen 
van de meerderheid want hij acht het een goed middel 
om de daad bij het woord te voegen.

De heer Hervé Rigot (PS) erkent dat de gerechtelijke 
politie meer middelen moet krijgen om de huidige situatie 
te kunnen aanpakken. Hij verwijst naar de toenemende 
criminaliteit, die niet beperkt is tot Antwerpen, maar zich 
over het hele grondgebied lijkt te verspreiden, en die 
gerelateerd is aan de drugshandel, de mensensmokkel 
enzovoort. Het lid verwijst ook naar de moeilijke situatie 
bij de FGP van Luik, die een deel van haar lokalen heeft 
moeten verlaten opdat de gasinstallaties conform konden 
worden gemaakt. De heer Rigot benadrukt dat er snel 
een concrete oplossing moet worden gevonden om de 
betrokken politieagenten fatsoenlijke werkruimtes te 
geven. Hij heeft de minister van Binnenlandse Zaken en 
de staatssecretaris belast met de Regie der gebouwen 
daarover trouwens geïnterpelleerd.

Wat het onderhavige voorstel van resolutie betreft, is 
de heer Rigot van oordeel dat er al een oplossing wordt 
geboden voor het probleem. Hij denkt met name aan 
het door zijn fractie ingediende wetsvoorstel tot oprich-
ting van een begrotingsfonds ten bate van de federale 
gerechtelijke politie, in het raam van de bestrijding van 
de georganiseerde misdaad (DOC 55 3024/001). Dat 
wetsvoorstel, dat voorziet in bijkomende personele en 
technische middelen voor de FGP, werd op 24 janu-
ari 2023 besproken in de commissie voor Financiën en 
Begroting. De heer Rigot heeft het vervolgens over de 
voorstellen van resolutie waar mevrouw Ingels eerder 
naar heeft verwezen en die ertoe strekken de FGP meer 
middelen toe te kennen, en meer bepaald naar dat van 
zijn fractie dat op 28 september 2022 werd besproken 
in de commissie voor Binnenlandse Zaken. Tot slot 
vestigt hij de aandacht op de maatregelen die de re-
gering onlangs heeft genomen om de Federale Politie 
te versterken. Er zullen niet minder dan 1000 mensen 
in dienst worden genomen, van wie 409 medewerkers 
voor de FGP, en tegen het einde van de zittingsperiode 
zal 310 miljoen euro worden geïnvesteerd. Het lid geeft 
toe dat die middelen, gelet op de enorme desinveste-
ring die de sector al meerdere jaren treft, niet zullen 
volstaan, maar hij blijft ervan overtuigd dat de situatie 
positief evolueert.

De heer Ortwin Depoortere, voorzitter, stelt inzake 
het wetsvoorstel waarnaar eerder werd verwezen en dat 
wordt besproken in de commissie voor Financiën, dat 
de commissie voor Binnenlandse Zaken werd gevraagd 
een schriftelijk advies te geven. Als lid bevestigt de 
heer Depoortere (VB) dat reeds verschillende politieke 

proposition de résolution à l’examen sera soutenue par 
la majorité car il la voit comme un bon moyen de passer 
des paroles aux actes.

M. Hervé Rigot (PS) convient qu’il faut consacrer plus 
de moyens à la police judiciaire pour l’aider à affronter 
la situation actuelle. Il se réfère à la montée de la crimi-
nalité qui se manifeste non seulement à Anvers, mais 
semble s’étendre sur l’ensemble du territoire, en lien 
avec le trafic de drogue, le trafic d’êtres humains, etc. 
Le membre évoque également la situation difficile de la 
PJF à Liège, qui a dû quitter une partie de ses locaux 
pour permettre une remise en conformité des installations 
de gaz. M. Rigot souligne qu’une solution concrète doit 
être rapidement trouvée pour donner des lieux de travail 
corrects aux policiers concernés. Il a d’ailleurs interpelé 
à ce sujet la ministre de l’Intérieur et le secrétaire d’État 
en charge de la Régie des Bâtiments.

Concernant la proposition de résolution à l’examen, 
M. Rigot juge qu’une réponse est déjà donnée au 
problème. Il pense notamment à la proposition de loi, 
déposée par son groupe, visant à instaurer un fonds 
budgétaire au profit de la police judiciaire fédérale dans 
le cadre de la lutte contre le crime organisé (DOC 55 
3024/001). Cette proposition de loi, qui prévoit des 
moyens humains et techniques supplémentaires pour 
la PJF, était en discussion en commission des Finances 
et du Budget le 24 janvier 2023. M. Rigot parle ensuite 
des propositions de résolution évoquées plus tôt par 
Mme Ingels, qui visent à allouer davantage de moyens 
à la PJF, et notamment de celle de son groupe, abordée 
en commission de l’Intérieur le 28 septembre 2022. Enfin, 
il attire l’attention sur les mesures prises récemment par 
le gouvernement en vue de renforcer la Police fédérale. 
Pas moins de 1000 personnes vont être engagées, 
dont 409 collaborateurs pour la PJF, et 310 millions d’euros 
vont être investis d’ici la fin de la législature. Le membre 
reconnaît qu’étant donné le désinvestissement massif dont 
souffre le secteur depuis plusieurs années, les moyens 
en question ne suffiront pas mais il reste convaincu que 
la situation évolue dans le bon sens.

Au sujet de la proposition de loi à l’examen en com-
mission des Finances évoquée plus tôt, M. Ortwin 
Depoortere, président, indique que la commission de 
l’Intérieur a été invitée à fournir un avis écrit. En sa 
qualité de membre, M. Depoortere (VB) confirme que 
plusieurs initiatives politiques ont déjà été prises, telles 
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initiatieven werden genomen, zoals de indiening van 
interpellaties, moties, voorstellen van resolutie of wets-
voorstellen. Hij geeft aan niet vertrouwd te zijn met het 
oprichten van technische werkgroepen om dit soort 
procedures tot een goed einde te brengen, maar be-
klemtoont dat onverwijld maatregelen moeten worden 
genomen. Hij stelt voor de eerder vermelde voorstellen 
van resolutie samen te voegen met het voorliggende 
voorstel.

Mevrouw Vanessa Matz (Les Engagés), hoofdindienster 
van het voorstel van resolutie, leidt uit de betogen af dat 
de ter bespreking voorliggende tekst door een meerder-
heid van de leden wordt gesteund. Derhalve steunt ze 
het voorstel van mevrouw Ingels om een thematische 
vergadering van de commissie voor Binnenlandse Zaken 
te houden, om het eens te worden over de verzoeken 
om de situatie van de FGP te verbeteren. Ze verwijst op 
haar beurt naar de commissie voor Energie, waar zulks 
in werkgroepen plaatsvindt, maar ze verduidelijkt dat, wat 
haar betreft, de hele commissie bij de werkzaamheden 
moet worden betrokken.

De heer Nabil Boukili (PVDA-PTB) steunt het voorstel 
om een thematische vergadering te houden. Vervolgens 
gaat hij in op het door de heer Rigot vermelde wets-
voorstel tot oprichting van een begrotingsfonds ten 
bate van de federale gerechtelijke politie, in het raam 
van de bestrijding van de georganiseerde misdaad  
(DOC 55 3024/001). Het voormelde fonds zou worden 
gefinancierd door de ontvangsten van de minnelijke 
schikkingen in strafzaken en dus niet door nieuwe inves-
teringen. De heer Boukili vindt het dan ook jammer dat het 
betrokken voorstel als vernieuwend wordt voorgesteld.

Voorts benadrukt de heer Boukili dat de door de mi-
nister van Binnenlandse Zaken aangekondigde indienst-
nemingen van personeel niet zullen volstaan om aan 
de behoeften van de FGP te voldoen. Hij is van oordeel 
dat de boodschap van de vakbondsafgevaardigden, die 
op 31 januari vóór het einde van de hoorzitting de zaal 
hebben verlaten, een oproep is om daadkrachtiger op 
te treden. Hij verwijst ook naar meerdere maatregelen 
die tijdens deze regeerperiode werden getroffen en 
die volgens hem bijdragen tot de verslechtering van de 
situatie van de politieagenten, zoals het doen uitdoven 
van de NAVAP-regeling (non-activiteit voorafgaand aan 
de pensionering) tegen 2030 of het uitstel om uitvoering 
te geven aan de sectorale akkoorden. De spreker stelt 
vast dat de intenties van de meerderheid niet stroken 
met haar daden en hij benadrukt dat het vertrouwen 
met de politieagenten en met hun vakbonden moet 
worden hersteld.

De heer Franky Demon (cd&v) licht toe dat hij niet 
voornemens is in te gaan op alle maatregelen die de 

que le dépôt d’interpellations ou de motions, de propo-
sitions de résolution ou de loi. Il ne connaît pas l’usage 
de groupes de travail pour mener à bien ce genre de 
processus mais insiste sur la nécessité de prendre des 
mesures sans tarder. Il propose que les propositions de 
résolution évoquées précédemment soient jointes à la 
proposition à l’examen.

Mme Vanessa Matz (Les Engagés), auteure principale 
de la proposition de résolution, déduit des interventions 
que le texte à l’examen est soutenu par une majorité 
de membres. Elle soutient dès lors la proposition de 
Mme Ingels d’organiser une réunion thématique de la 
commission de l’Intérieur pour convenir des demandes 
à formuler en vue d’améliorer la situation de la PJF. Elle 
se réfère à son tour à la commission de l’Énergie, qui 
mène ce genre de processus en groupes de travail, mais 
précise que pour elle, l’ensemble de la commission doit 
être impliquée dans les travaux.

M. Nabil Boukili (PVDA-PTB) soutient la proposition de 
réunion thématique. Il revient ensuite sur la proposition 
de loi concernant l’instauration d’un fonds budgétaire au 
profit de la police judiciaire fédérale (DOC 55 3024/001) 
évoquée par M. Rigot. Le fonds dont il est question serait 
alimenté par les recettes des transactions pénales et 
donc pas par de nouveaux investissements. M. Boukili 
déplore dès lors le fait que ladite proposition soit pré-
sentée comme une démarche innovante.

Par ailleurs, M. Boukili souligne le fait que les enga-
gements en personnel annoncés par la ministre de 
l’Intérieur ne suffiront pas à répondre aux besoins de la 
PJF. Pour lui, le message donné par les représentants 
syndicaux, lorsqu’ils ont quitté la salle avant la fin de 
l’audition du 31 janvier, appelle à davantage d’actions. 
Il cite en outre plusieurs mesures prises durant la pré-
sente législature qui contribuent, selon lui, à détériorer la 
situation des policiers, telles que l’extinction du système 
NAPAP (non-activité préalable à la pension) d’ici 2030, 
ou le report de la mise en œuvre des accords sectoriels. 
Il conclut à un décalage entre les intentions et les actes, 
de la part de la majorité, et souligne l’importance de res-
taurer la confiance avec les policiers et leurs syndicats.

M. Franky Demon (cd&v) explique qu’il n’a pas l’inten-
tion de citer toutes les mesures déjà prises ou envisagées 
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minister van Binnenlandse Zaken al heeft getroffen of 
nog voor ogen heeft ten bate van de diensten van de 
federale politie; het zijn er veel en iedereen kent ze. Hij 
vindt dat een nieuw voorstel van resolutie opstellen of de 
ter bespreking voorliggende tekst amenderen tijdverspilling 
zou zijn, aangezien er inzake het vraagstuk al tastbare 
maatregelen worden getroffen. Hij is bereid tot verdere 
bespreking, maar vindt het preferabel de resultaten van 
de maatregelen af te wachten en acht het niet nodig over 
dit onderwerp een thematische vergadering te houden.

Mevrouw Yngvild Ingels (N-VA) benadrukt dat de 
vertegenwoordigers van de politiediensten uitdrukke-
lijk hebben verzocht om in de Kamer te mogen komen 
getuigen, omdat zij zich niet gehoord voelden. Derhalve 
herhaalt ze haar voorstel om een bespreking te houden, 
op grond van de verschillende voorstellen van resolutie. 
Mevrouw Ingels voegt eraan toe dat, bij gebrek aan 
overeenstemming over die werkwijze, het alternatief erin 
zou bestaan het ter bespreking voorliggende voorstel 
van resolutie te verwerpen en het door de PS-fractie 
ingediende voorstel aan te nemen. De spreekster deelt 
mee dat zij voorstander is van het ter bespreking voorlig-
gende voorstel van resolutie en dat ze het zal steunen.

De heer Tim Vandenput (Open Vld) benadrukt dat het 
budget voor de politiediensten, de FGP inbegrepen, al 
aanzienlijk werd opgetrokken. Hij is niet gekant tegen 
verdere bespreking, maar hij zal niet instemmen met 
nieuwe begrotingsinspanningen zoals in het ter bespre-
king voorliggende voorstel van resolutie wordt gevraagd. 
De middelen zijn immers niet onbeperkt.

De heer Philippe Pivin (MR) is verbijsterd en ook hij 
vreest dat hij zijn tijd aan het verliezen is. Hij vindt dat alle 
relevante sprekers inzake dit vraagstuk werden gehoord 
tijdens de gedachtewisselingen in mei en juni 2022. 
Andermaal bijeenkomen om het best mogelijke voorstel 
van resolutie op te stellen, vindt hij overbodig. In concreto 
heeft de FGP vooral extra middelen nodig, niet dat de 
juiste verzoeken worden geformuleerd in een zoveelste 
resolutie. Een dergelijke manier van werken dreigt de 
geloofwaardigheid van de Kamer en van haar leden te 
ondermijnen.

Mevrouw Vanessa Matz (Les Engagés), hoofdindienster 
van het voorstel van resolutie, benadrukt dat de politie 
ondanks de door de regering getroffen maatregelen haar 
ongenoegen blijft uiten omdat eenvoudigweg niet aan 
haar behoeften wordt voldaan. Mocht zulks na verloop 
van tijd wel het geval zijn, dan zou de aanneming van 
het voorstel van resolutie de geboekte voortgang kun-
nen bevestigen. Zij besluit uit de besprekingen dat de 
verzoeken van de FGP geen prioriteit zijn voor de fracties 
van de meerderheid en dat voorstellen van resolutie 
indienen nutteloos blijkt, aangezien bepaalde leden het 

par la ministre de l’Intérieur en faveur des services de la 
Police fédérale car elles sont nombreuses et connues 
de tout le monde. Selon lui, rédiger une nouvelle propo-
sition de résolution ou amender celle à l’examen serait 
une perte de temps puisque cette question fait d’ores 
et déjà l’objet de mesures concrètes. Il se dit ouvert à 
la discussion mais trouve préférable d’attendre que les 
mesures portent leurs fruits et ne juge pas nécessaire 
d’organiser une réunion thématique à ce sujet.

Mme Yngvild Ingels (N-VA) souligne que les représen-
tants des services de police ont demandé explicitement 
à venir témoigner à la Chambre parce qu’ils avaient le 
sentiment de ne pas être entendus. Elle renouvelle dès 
lors sa proposition d’organiser une discussion sur la base 
des différentes propositions de résolution. Mme Ingels 
ajoute qu’en l’absence d’accord sur ce mode de fonc-
tionnement, l’alternative serait de rejeter la proposition 
de résolution à l’examen et d’adopter la proposition 
déposée par le groupe PS. Elle se dit quant à elle en 
faveur de la proposition de résolution à l’examen et la 
soutiendra.

M. Tim Vandenput (Open Vld) souligne que le budget 
consacré aux services de police a déjà augmenté signi-
ficativement, y compris pour la PJF. Il n’est pas opposé 
à la discussion mais affirme qu’il n’approuvera pas de 
nouveaux efforts budgétaires, tels qu’ils sont demandés 
dans la proposition à l’examen, car les moyens ne sont 
pas illimités.

M. Philippe Pivin (MR) se dit perplexe et craint lui 
aussi de perdre son temps. Pour lui, les intervenants 
pertinents sur cette problématique ont tous été entendus 
lors des échanges de vues de mai et juin 2022. Il juge 
dès lors superflu de se réunir pour élaborer la meilleure 
proposition de résolution possible. Concrètement, la PJF 
a avant tout besoin de moyens supplémentaires, pas 
que les demandes adéquates soient formulées dans 
une énième résolution, qui risque de décrédibiliser la 
Chambre et ses membres.

Mme Vanessa Matz (Les Engagés), auteure princi-
pale de la proposition de résolution, souligne que si les 
policiers continuent d’exprimer leur mécontentement 
malgré les mesures prises par le gouvernement, c’est 
que leurs besoins ne sont pas satisfaits. Quoi qu’il en 
soit, si tel devait être le cas au bout d’un certain temps, 
l’adoption de la résolution permettrait de confirmer les 
avancées engrangées. Elle conclut des discussions que 
pour les groupes politiques de la majorité, les demandes 
de la PJF ne sont pas une priorité et juge que déposer 
des propositions de résolution se révèle inutile, dans la 
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vraagstuk niet willen bespreken om oplossingen uit te 
werken. Er zij echter op gewezen dat als de politiedien-
sten niet optimaal werken, de hele veiligheidsarchitectuur 
van België in het gedrang komt.

De heer Tim Vandenput (Open Vld) benadrukt dat 
de budgetsverhogingen integendeel aantonen hoezeer 
de regering begaan is met de belangen van de FGP. 
Voor zover hij weet, is het grootste probleem van de 
politiediensten niet alleen van financiële aard, maar is 
het ook moeilijk om de vacatures in te vullen, zowel op 
lokaal als op federaal niveau. Er is sprake van om jaar-
lijks meer dan 1600 mensen in dienst te nemen, en dat 
aantal zal nog stijgen.

De heer Nabil Boukili (PVDA-PTB) is het erover eens 
dat als de resoluties niet als belangrijke documenten 
worden beschouwd, het geen nut heeft om tijd te ver-
liezen door erover te discussiëren. Dat oordeel geldt 
ongeacht van wie het voorstel komt. Overigens leidt hij 
uit de betogen van de heren Vandenput en Pivin af dat de 
budgettaire ruimte beperkt is en dat de politie niet meer 
investeringen kan krijgen dan wat haar tot dusver wordt 
toegekend. Als dat het geval is, vindt de heer Boukili 
dat men eerlijk moet zijn. De vertegenwoordigers van 
de politie hebben duidelijk een vertrouwensbreuk aan-
gegeven. Het herstellen van de dialoog houdt in dat er 
oplossingen worden gezocht voor de noden van het ter-
rein, niet dat er beloftes worden gedaan die niet kunnen 
worden waargemaakt.

De heer Hervé Rigot (PS) zegt dat de middelen be-
perkt zijn en dat regeren impliceert dat keuzes wor-
den gemaakt om de beschikbare middelen op de best 
mogelijke manier te bestemmen. Hij verzekert dat het 
fonds dat zou worden opgericht door het wetsvoorstel 
dat wordt besproken in de commissie voor Financiën 
(DOC 55 3024/001) het mogelijk zou maken om aan de 
FGP bijkomende middelen toe te wijzen. Het gaat erom 
beter te doen met de beschikbare middelen. Het lid 
erkent dat het voorgestelde fonds niet alle problemen 
zal oplossen. Er moeten nog andere acties worden on-
dernomen om de federale politie de middelen te geven 
om goed te kunnen werken, zoals het vraagstuk van 
het pensioen van de politieagenten. Het lid herinnert 
eraan dat over het wetsvoorstel dat in de commissie 
voor Financiën wordt besproken het advies van de 
commissie voor Binnenlandse Zaken is gevraagd. Het 
gaat om een heel concrete oplossing waarmee de FGP 
gemoderniseerd kan worden. Hij denkt daarom dat het 
constructiever is om een wetsvoorstel aan te nemen, 
veeleer dan een voorstel van resolutie, dat tot minder 
onmiddellijk tastbare resultaten leidt.

mesure où certains membres n’ont pas la volonté de 
débattre sur cette question pour trouver des solutions. 
Or si les services de police ne fonctionnent pas de 
manière optimale, c’est toute l’architecture de sécurité 
de la Belgique qui est menacée.

M. Tim Vandenput (Open Vld) souligne que les aug-
mentations budgétaires démontrent au contraire à quel 
point le gouvernement se soucie des intérêts de la 
PJF. À sa connaissance, le plus grand problème des 
services de police n’est pas seulement financier, il est 
également difficile de compléter les postes vacants, tant 
au niveau local que fédéral. Il est question d’engager 
plus de 1600 personnes chaque année, et ce nombre 
va encore augmenter à l’avenir.

M. Nabil Boukili (PVDA-PTB) convient que si les 
résolutions ne sont pas considérées comme des docu-
ments importants, il est inutile de perdre son temps à 
en discuter. Mais ce jugement vaut alors quelle que soit 
la personne qui introduit la proposition. Par ailleurs, il 
déduit des interventions de MM. Vandenput et Pivin que 
la marge budgétaire est limitée et que la police ne pourra 
pas bénéficier de davantage d’investissements que ce qui 
lui est alloué jusqu’ici. Si c’est le cas, M. Boukili estime 
qu’il y a lieu d’être honnête. Les représentants de la 
police ont clairement dénoncé une rupture de confiance. 
Rétablir le dialogue suppose de chercher des solutions 
pour répondre aux besoins du terrain, pas de formuler 
des promesses qu’on ne pourra pas tenir.

M. Hervé Rigot (PS) explique que les moyens sont 
limités et que gouverner implique de faire des choix pour 
affecter les moyens disponibles de la meilleure manière 
possible. Il assure que le fonds créé par la proposition 
de loi à l’examen en commission des Finances (DOC 55 
3024/001) permet d’affecter des moyens suplémentaires 
à la PJF. Il est donc question de faire mieux avec les 
moyens disponibles. Le membre reconnaît que le fonds 
proposé ne résoudra pas tous les problèmes. D’autres 
combats doivent encore être menés pour donner à la 
police fédérale les moyens de bien travailler, comme la 
question de la pension des policiers. Le membre rap-
pelle que l’avis de la commission de l’Intérieur est requis 
pour la proposition de loi en discussion en commission 
des Finances. Il s’agit d’une solution très concrète, qui 
permet d’avancer en termes de modernisation de la 
PJF. Pour cette raison, il estime plus constructif que soit 
adoptée une proposition de loi plutôt qu’une résolution, 
qui amène moins de résultats tangibles dans l’immédiat.
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Mevrouw Vanessa Matz (Les Engagés), hoofdindien-
ster van het voorstel van resolutie, stelt bij de lezing van 
het wetsvoorstel waarover de heer Rigot het heeft vast 
dat het niet over bijkomende middelen, maar om een 
herbestemming van de beschikbare middelen gaat. Ze 
besluit uit de besprekingen dat de meerderheid niet 
instemt met het voorstel om een gemeenschappelijke 
tekst op te stellen en betreurt dat.

M. Nabil Boukili (PVDA-PTB) is het erover eens dat 
inzake budgetten altijd keuzes moeten worden gemaakt. 
Zo heeft de regering ervoor gekozen om miljarden euro’s 
in Defensie te investeren voor meer bewapening en om 
een akkoord te sluiten met Engie-Electrabel om nucleair 
afval te verwerken in ruil voor buitensporige bedragen. 
Om de belangen van de Belgische burgers te verdedi-
gen, zoals de bestrijding van georganiseerde misdaad, 
heeft de regering echter gekozen om de geïnvesteerde 
middelen te beperken.

III. — BESPREKING VAN DE CONSIDERANSEN 
EN VAN DE VERZOEKEN

A. Consideransen

Consideransen A tot D

Over deze consideransen worden geen opmerkingen 
gemaakt.

De consideransen A tot D worden achtereenvolgens 
verworpen met 10 tegen 5 stemmen.

B. Verzoeken

Verzoeken 1 tot 4

Over deze verzoeken worden geen opmerkingen 
gemaakt.

De verzoeken 1 tot 4 worden achtereenvolgens ver-
worpen met 10 tegen 5 stemmen.

Aangezien alle consideransen en verzoeken worden 
verworpen, wordt het gehele voorstel van resolutie als 
verworpen beschouwd.

De rapporteur, De voorzitter,

Hervé Rigot Ortwin Depoortere

Mme Vanessa Matz (Les Engagés), auteure principale 
de la proposition de résolution, constate, à la lecture 
de la proposition de loi évoquée par M. Rigot, qu’il n’est 
pas question de moyens supplémentaires mais d’une 
réaffectation des moyens disponibles. Elle conclut des 
discussions que la majorité ne souscrit pas à la proposition 
de rédiger un texte commun et déplore cette situation.

M. Nabil Boukili (PVDA-PTB) convient qu’en matière 
de budgets, il est toujours question de choix. Ainsi, le 
gouvernement a choisi d’investir des milliards d’euros 
dans la Défense pour acquérir plus d’armement et de 
conclure un accord avec Engie-Electrabel pour se charger 
du traitement des déchets nucléaires en échange de 
montants démesurés. Mais pour la défense des intérêts 
des citoyens en Belgique, telle que la lutte contre le 
crime organisé, le gouvernement a choisi de limiter les 
moyens investis.

III. — DISCUSSION DES CONSIDÉRANTS ET  
DU DISPOSITIF

A. Considérants

Considérants A à D

Ces considérants ne font l’objet d’aucun commentaire.

Les considérants A à D sont rejetés successivement 
par 10 voix contre 5.

B. Dispositif

Demandes 1 à 4

Ces demandes ne font l’objet d’aucun commentaire.

Les demandes 1 à 4 sont rejetées successivement 
par 10 voix contre 5.

Tous les considérants et points du dispositif ayant été 
rejetés, l’ensemble de la proposition de résolution est 
considérée comme rejetée.

Le rapporteur, Le président,

Hervé Rigot Ortwin Depoortere
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